
Bestyrelsesmøde tirsdag d. 25. oktober 2023

Afbud: Lars, Svend Erik

Online deltagere: Ingen

1.  Idéaften opfølgning

Status på de igangsatte aktiviteter jf. mail udsendt den 10/10:

- Starter snart
- I gang
- Færdig

 Fremskudte tee-steder til begyndere 
 Opgradering af bane-toilet 
 Skema med overblik pind-placeringer: 6 lette huller, 6 mellemsvære – og 6 svære -. 
 Toiletter klubhus foyer, grundig rengøring og maling (mangler maling)
 Fastholdelsesudvalget vil - som en del af sine aktiviteter - tilbyde og afvikle golfrunder for 

de medlemmer, der har afsluttet forløbet med begyndermatcher 
 Træning – bedre struktur i træningen og overblik over træningsmuligheder, bl.a. 

fællestræning og sommerkurser 
 Rygeområde flyttes væk fra indgangsdøren – for at undgå røg-lugt inde i klubhuset 
 Bedre vedligeholdelse af fuglekasser 
 Drone-optagelse af banen til www 
 Opsætning af ris/ros postkasse 
 Opsætning af skilt på hul 8: ”Der må ikke slåes ud, hvis der er spillere på herre-tee hul 9” 

2.  Strategimøde

Møde den 1. november, ca 21 tilmeldte
Program er lavet og udsendes til berørte medlemmer.

3. Orientering fra kontoret

Medlemstallet er positivt set i forhold til foregående år. 
Kontoret bruger meget tid på sponsorer i øjeblikket. Det ser fornuftigt ud i forhold til at lave 
sponsoraftaler. Der er kommet forslag fra sponsorer om at ændre konceptet med erhvervsklub fra 
et egentlig kontingent til ad hoc betaling for arrangementer, som man ønsker at deltage i.
Stig har været til ØGR møde, der skal til det kommende formandsmøde aftales fordeling af 
midlerne og nærmere betingelser for rabatordninger.

4. Regnskab

Regnskabet ser stadig fornuftigt ud.

5. Budgetforslag

Kai fremlagde budgetforslag, som blev godkendt af bestyrelsen.

6. Udvalgene



Begynderudvalget/fastholdelsesudvalg:

Intet nyt.

Juniorudvalget:

Intet nyt.

Turneringsudvalget:

Mortensturnering på søndag, hvis vandsituationen tillader det.
Adventsmatch den 18/11, dagen før, at vi går på vintergreens – så sidste chance!

Husudvalget:

Vaskepladsen er blevet rengjort.

Smuksakkerne:

Havde afslutning den 28/9 – en virkelig god dag. Det kan bleve nødvendigt med flere frivillige til 
næste år.

Baneudvalget:

Der var møde i udvalget i mandags, hvor Henning gav en update af banens tilstand. Vinterpleje af 
greens er i gang med henblik på, at vi får bedre greens fra næste sæsonstart. Der er således 
allerede eftersået på udvalgte greens. Det er meningen, at der skal nedgraves flere faskiner på 
nogle af hullerne.

Vi går over til vintergreens i uge 47.

Rekrutteringsudvalget:

Intet nyt.

Sponsorudvalget:

Intet nyt.

Eliteudvalget:

Intet nyt.

Fondsudvalget:

Der er ansøgt om kr. 20.000 til renovering af banetoilet, og der kigges i øjeblikket på at finde en 
mulig fond til ansøgning om udskiftning af vores udvendige lys, som er defekt i en grad, så 
reparation ikke er rentabelt.

Driving range udvalget:

Der er nedsat et udvalg med 12 medlemmer, som skal løse diverse ad hoc opgaver i forbindelse 
med rangen. Daglig boldopsamling er som udgangspunkt ikke en del af udvalgets ansvarsområder.

7. Eventuelt

Stig har fået spørgsmål til næste års regions- og divisionsgolf. Stig og Kai kigger på det og laver en
oplysningsmail.



Skanderborg Golfklub skal være vært for DGUs regionalmøde den 31/10.

8. Næste møder

22/11 kl. 17.00

13/12 kl. 17.00

24/1 kl. 17.00


